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Tak for det:-)

Kan jeg få jer til at omdele dette lille indlæg til ministeren/udvalget også?:

Først og fremmest en stor tak fordi man nu har indset at sommerhusejere også har brug for 
ekstraordinær økonomisk hjælp efter stormfloden. Loftet på 50000 over selvrisikoen er et stort 
skridt i den rigtige retning. Tak for det.
Er klar over at "løbet er kørt", så vores store problem med den manglende dækning for 
opmagasinering og fraflytning består.
Håber dog meget at man i lovgivning og procedure vejledning fra Stormrådet fremover  tilsikrer at 
dette fremgår tydeligt og dermed tilsikrer at kommende stormflodsramte ikke løber ind i de samme 
økonomiske problemer, som vi gjorde efter Bodil.

Vi hænger stadig på en regning i 100.000 kr klassen fra skadeservice firma grundet manglende 
/dårlig information fra stormråd og i særdeleshed forsikringsselskab.

Når det er sagt så er det stadig uforståeligt hvad skadelidte formodes at skulle gøre med det løsøre 
der i sagens natur skal fjernes fra et oversvømmet hus - også et sommerhus..
Vores hus indeholdt ca 50 kubikmeter løsøre da stormfloden ramte -de fem havde vi plads til i vores 
helårshus, men var nødsaget til at få resten opmagasineret og blev dermed ramt økonomisk 
væsentligt hårdere af dette end af selvrisikoen, som efter de nye regler ender på ca 40.000 kr.
Ialt kommer vi altså af med mindst 140.000 + afskrivninger på løsøre i 50-75000 kr klassen.

Igen tak for forbedringerne, men vi er nødt til at erkende, at der stadig mangler meget for at vi 
slipper helskindet igennem dette.
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